

警專學報第八卷第二期

目 錄

1. 警察人員使用警銬之國家賠償法案例研究
/ 何岱榕 1
2. 警專警察類科課程實施協同教學之學習成效探討
/ 吳冠杰、林大椿 23
3. 當前少年毒品犯罪之現況與防制對策
/ 曾麗文 57
4. 跨部門數據整合與視覺化分析——以桃園市藥物濫用為例
/ 曾春僑、王伯頌、游堯忠 93
5. 跟蹤騷擾防制法與家庭暴力防治法執法實務之探討
/ 吳啓安 129
6. 應用攜帶式拉曼光譜儀對甲醇與乙醇以及酒類的檢測——以 785nm 雷射為例
/ 張炤培、白崇彥、周素蓮 157
7. 偽造本票強制執行不動產之詐術剖析與防制
/ 林清汶 175
8. 半導體無塵室火災風險分析暨防火工程性能設計之研究
/ 邱晨瑋、黎俊鑒、蔡春進 197

TAIWAN POLICE COLLEGE JOURNAL

VOL.8 NO.2 DEC. 2023

CONTENTS

1. A Case Study of State Compensation Law on the Use of Shackles
by the Police
/ Ho, Tai-Jung 1
2. Exploring on the Learning Outcome of Team Teaching in Police
Courses in Taiwan Police College
/ Wu, Guan-Jie; Lin, Ta-Chun 23
3. The Current Situations and Response for Juvenile Drug- related
Crime Prevention Measures in Taiwan
/ Zeng, Li-Wen..... 57
4. Data Integration and Visual Analysis in Cross-Department--
taking the substance abuse cases in Tayouan City as an example
/ Tzeng, Chun-chiao; Wang, Po-Chi; Yu, Yao-Chung 93
5. Discussion on Law Enforcement Practice of Stalking and
Harassment Prevention Act and Domestic Violence Prevention
Act
/ Wu, Chi-An 129
6. Detection of Methanol, Ethanol and Alcohol Using the Handheld
Raman Spectrometer-- Taking the 785nm Laser Light as an
Example
/ Chang, Chao-pei; Pai, Chung-yen; Chou, Su-lien 157

7. Fraud Analysis and Prevention of Counterfeiting Promissory Notes for Compulsory Enforcement Against Immovable Property / Lin, Ching-Wen	175
8. Analysis of Fire Risk and Performance-Based Design of Fire Protection Engineering in a Cleanroom of a Semiconductor FAB / Chiu, Chen-Wei; Li, Chun-Chien; Tsai, Chuen-Jinn	197